
  

  

Zápis z jednání dotační komise 

konané dne 05.02.2024 v kanceláři vedoucího FO 

  
 

  
Upozornění:  

Následující text může obsahovat důvěrné informace osobního, obchodního či pracovního charakteru. Je určen pouze pro členy dotační komise rady 

města, členy obecních orgánů, příslušné zaměstnance městského úřadu a popř. pro přizvané odborníky. Informace z jednání by neměly být 

zveřejněny před konečným usnesením příslušného obecního orgánu.  

  

  
Hlasování se účastnili: Jiří Hozman, Václav Veselý, Bína Jiří, dále přítomni: Jan Mareš 

 

  

  
PROGRAM:   
1. Projednání žádostí podaných v prvním kole Dotačního programu města Mnichovo Hradiště na rok 2024 

        

 

1.  Žádosti podané v prvním kole Dotačního programu města Mnichovo Hradiště    
 

Členové komise se seznámili s výsledky hodnocení jednotlivých žádostí, které vycházely z předem zaslaných 

hodnoticích tabulek. Odděleně se hodnotily žádosti na celoroční činnost a na jednorázové veřejné projekty a akce. Na 

investice nebyla v tomto kole podána žádná žádost. Komise dospěla k finálnímu návrhu na rozdělení finančních 

prostředků z dotačního fondu dle přílohy č. 1 tohoto zápisu. Celkem komise navrhuje v 1. kole rozdělit částku 

3.410.000,- Kč formou dotace a částku 93.200,- Kč formou darů. Do dalších kol zbývá 290.000,- Kč na dotace 

a 81.800, Kč na dary.  

 

V rámci dotační komise byly projednány i dvě žádosti, které dorazili mimo dotační program a mimo předepsaný formulář 

– žádost Národního památkového ústavu na oslavy 760 let od podepsání zakládací listiny hradu Bezděz a žádost 

Českého svazu ochránců přírody na ochranu živočichů v nouzi. 

 

 

Návrh usnesení:  

Komise doporučuje rozdělit finanční prostředky z dotačního fondu podle tabulky uvedené v příloze č. 1.    

  

Hlasování:       Pro:   3   Proti:  0    Zdržel se:    0 

 

  
Zapsal:    
  

Václav Veselý 

Rozesláno:    6.2.2024 

       
Obdrží:   
  

Dotační komise 

  

 


